



海·天童話夏日婚宴



Fairy Tale Summer Wedding Package

您可曾夢想置身全港唯一海濱白教堂內浪漫宣誓，並與一眾親朋戚友在依山臨海的絕佳場地分享珍貴難忘時刻？「海·天童話夏日婚宴」可為您一次過實現夢想中的婚禮和婚宴！您只需以 HK\$123,880 即可惠顧 10 席中式宴會或 120 人西式自助餐宴會，更可使用海濱白教堂一小時及享指定酒水無限供應兩小時等多重尊享優惠。優惠期有限，預訂從速。

*受有關條款及細則約束

Ever dreamed of exchanging vows in Hong Kong's only seaside chapel and share the joy with your family and friends in the most picture-perfect venue? The "Fairy Tale Summer Wedding Package" is a perfect choice to realize your dream wedding! With a special price of HK123,880, you can enjoy booking 10 tables of Chinese banquet or 120 persons of Western buffet, **one hour use of White Chapel** and many more privileges including unlimited servings of selected beverages for two hours! Book fast while the offer lasts.

* Terms and conditions apply

HK\$123,880

10 席 Tables
或 or
120 人 persons

Remark : Above price is subject to 10% service charge
備註 : 以上價目須另加一服務費
Applicable to new booking and wedding on 1-29 Aug 2019
只適用於2019年8月1日至8月29日之婚宴及新預訂之客戶

